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abstract

The city has occupied a symbolic image in the Algercontemporary poetry along short
intervals, that's because of the affection feelafighe poet and his psychological sufferings fiest,
well as, because of social and political troubléke events that Algeria witnessed during three
successive decades starting from the seventiegmehghoets afraid and suspicious of the city. That
found its reason in frustration and despair thatratterized the feeling of the poet. This pessimist
image appeared repeatedly in the modern Algeri@mpd hat reality pushed us to try to expose its
manifestations.
resume

La ville a prisune dimension symboliquedans la mgériennecontemporainesur des
périodesrapprochées, ceciest du a sentiments cfiaffiedu poete et sessouffrancespsychologiques en
premier lieu, ainsigu’auxsoucissociaux et politigud.es conditions qu’avécul’Algérie et qui
s’étalentsurtroisdécades a partir des annéessekdntou le sentiment d’'insécurité a prévalu chez
d'innombrablespoétes, car elleestdevenueune salegeeur et de déception. Cette image est tres
répandue dans la poésie Algérienne, ce qui honisités a I'évoquer en exposant ses dimensions.
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